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Zie hieronder, Rg (in cc) heeft navraag gedaan over de communicatie rond Covid en het voornemen te stoppen.
Dit lijkt me vanuit beleid ongewenst, argument om nu nog door te gaan met Com over Covid is juist het OMT/MIT advies in

februari rond isolatie, zelftesten etc. Het lijkt me van belang dat de burger weet wat het nieuwe beleid wordt en wat te doen om

kwetsbaren toch nog te beschermen.

Zoals je aangaf zou het goed zijn als jij tijdig met EiElschakelt.

Met vriendelijke groet,

Van: ) JEBEM @minvws.nl>

Verzonden: donderdag 19 januari 2023 17:01

ar:INE)SEE0 iv.
Onderwerp: DCO stuurt op dit moment op stop per februari (ongewenst)

De houding van Bs op dit moment als volgt: Gezien de druk die nu van corona af is en het aantal besmettingen dat terug

loopt, stuurt hij nu op geen communicatie meer vanaf februari omdat de mening is dat er dan geen beleid meer onder ligt en er

niks meer is om over te communiceren. Woordvoering is wel een verhaallijn aan het voorbereiden voor oa mensen met long-
COVID voor als daar vragen over binnen komen.

Zoals al even kort besproken zijn wij het daar niet mee eens. ook BE (team testen) is het hier niet mee eens. Er is op dit

moment nog veel behoefte aan een juiste vorm van coronacommunicatie. Niet in de vorm van adviezen, maar wel duidelijkheid
en een toon en sentiment waarbij de burger meer eigen verantwoordelijkheid heeft. Dat er zometeen (wellicht) geen corona-

adviezen meer zijn betekent niet dat corona niet meer bestaat. Daar hebben veel mensen zeker nog vragen over. En dat zien we

op dit moment bijvoorbeeld ook op de social kanalen waar veel vragen binnen komt. Zie als voorbeeld de bijlage van een

webcare rapport.

Ik begreep viaICEc=:[EN or open staat om te kijken naar

mogelijkheden wanneer er een goede argumentatie is om wel te gaan communiceren. Goede argumenten vond hij nieuw beleid,

beleidswijzigingen/beslissingen en wanneer beleid aan geeft dat er gecommuniceerd moeten worden en waarover.

Heb je hier voldoende aan om [ERE vragen hierover in gesprek te gaan me: [IEICE 1 ga morgen op vakantie. Ik stel

uiteraard graag een communicatieplan op wanneer ik terug ben. Dit heb ik vaker samen met team testen EER) gedaan. Dat lijkt
me nu ook weer een goede optie.

Groet en fijne vakantie!

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programmadirectie Covid Volksgezondheid
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